

Referat fra årsmøtet i Åsseterlia hytteforening, lørdag 06.10.18 (Haglebu fjellstue)

Tilstede: representanter fra 33 hytter.

Årsmøtet ble ledet av leder i hytteforeningens styre: Svein Arne Lilleløkken.

Valg av referent: Anne Birgit Reisegg

Valg av to personer til underskrift av referat: Rune Pedersen, Hogne Drabløs

Årsberetning: Svein Arne Lilleløkken gikk gjennom årsberetningen (på storskjerm) – denne ligger på hytteforeningens hjemmeside ([www.asseterlia.no](http://www.asseterlia.no))

Regnskap: Regnskapet ble gjennomgått av Terje Lund-Kristensen. Regnskapet ligger ute på hjemmesiden.

Valg: gjennomført av valgkomiteen: Ellen Marie Theodorsen, Rune Pedersen og Hogne Drabløs.

I styret var Svein Arne Lilleløkken og Kjell Trommestad på valg, alle tok gjenvalg. Vedtatt ved akklamasjon.

Revisor, Terje Midtskogen, ble gjenvalgt.

Valgkomiteen var ikke på valg, men det ble kommentert at både styre og valgkomité bør erstattes gradvis, slik at ikke hele grupper skiftes ut samtidig – viktig med kontinuitet. Valgkomiteen oppfordrer spesielt medlemmer fra Berner-feltet (og gjerne også fra «Løkenveien» langs Flenta) til å melde seg, slik at styret får en bredest mulig sammensetning fra hele hytteområdet.

Styret består av:

Svein Arne Lilleløkken (leder)

Emil Inversini

Vidar Lauvli

Terje Lund-Kristensen

Kjell Trommestad

Varamedlem/sekretariat: Anne Birgit Reisegg

(For nærmere informasjon om oppgavefordeling/adresser etc, se hjemmesiden).

Det formelle årsmøtet er her avsluttet:)

Innspill / kommentarer underveis:

- Møtet startete med informasjon om problemer med den elektroniske bommen. Mye feilsøking i løpet av høstferien, muligens er antall mobilnumre i overkant av kapasiteten. Dersom noen har registrert numre som ikke lenger er aktuelle, sende en mail til [bomadmin@reisegg.no](mailto:bomadmin@reisegg.no), og gi beskjed om hvilke numre som kan fjernes. (Etter møtet ble det satt inn et mer moderne SIM-kort, og i øyeblikket ser bommen ut til å fungere greit igjen).

- Nøkler til bommen: det er ingen garanti for at en elektronisk bom fungerer til enhver tid – så husk nøkkel til bommen. Det var dessverre flere som opplevde nettopp dette i høstferien! Dersom ikke alle hyttas brukere har bomnøkkel, anbefales det å bestille flere nøkler – send mail til [ab@reisegg.net](mailto:ab@reisegg.net) – så bestilles det nøkler (se informasjon på hjemmesiden).
- Sykkel/ski/løypenett: Emil Inversini (styrets ansvarlige for løyper/ stier) informerte om at lite nytt var fremkommet om planer for sykkelvei i fjellet (bl.a. fra Haglebu til Tempelseter). Klopper: hentet klopper ved Haglebu camping, lagt ut i området v/»Rypa» og opp fra enden av veien i Bergshammarlia. Planlagt: legging av klopper fra Haglebu fjellkirke til Sloko, slik at dette kan bli en sykkelsti. (Her trengs det imidlertid penger).
- Bård Sverre Fossen (sitter i Formannskapet i Sigdal kommune) tok ordet og informerte om at ski-/løyper er til behandling i ny kommunedelplan, og at frist for innspill til denne planen, er utsatt til et stykke ut i oktober. Ber om kreative innspill.
- Renovasjon: Bård Sverre Fossen informerte om at kommunen er i ferd med å legge om renovasjonssystemet, og at dette antagelig også vil skje i hytteområdene. På årsmøtet i 2017, ble det etterlyst mulighet for bedre søppelsortering. Nå er det i alle fall kommet noen containere for panteflasker.
- Åpningstider i bommen: refereres til tidligere innspill på Årsmøte ang. oppetid i den elektroniske bommen. Tiden er redusert fra 45 til 30 sekunder, og må justeres av firmaet som drifter bommen.
- Spørsmål om fordeling av veiutgifter mellom Østenfor- og Berner- feltene. Berner-feltet kommer i løpet av høsten /evt. våren 2019 til å overta ansvaret for vedlikehold av veiene på Bernerfeltet.
- Spørsmål fra salen om gradering av innbetalinger for sommervedlikehold innenfor Østenforfeltet. Innbetalingene vil forbli like store, slik det har vært de siste årene.
- Taxi-drift fra Haglebu fjellstue: Hytteforeningene på Haglebu er blitt bedt om å legge til rette for at en drosje, stasjonert på Fjellstua ved større arrangementer, kan få tilgang til bommene i området – for å kjøre hyttefolket hjem. Det er blitt enighet om at Fjellstua skal skaffe en mobiltelefon, som lånes ut til vakthavende drosje, og at dette mobilnummeret gis tilgang til bommen også i vårt hyttefelt.
- Møteplasser: spørsmål fra salen om møteplasser på veiene i Åsseterlia (og om merking av disse). Vedkommende mente å ha fått bekreftet tidligere at det er opparbeidet møteplasser, noe det nåværende styret ikke har kjennskap til. Det oppfordres til hensynsfull kjøring, og til å møte hverandre der dette ligger til rette.
- Forespørsel om mulig preparering av skiløyper midt i uka (f.eks. fra Haglebu til Flatvollen), som et tilbud til folk som har anledning til å bruke hyttene også i ukedagene. Tilbakemelding fra Tormod Kaugerud om samlede utgifter og fordeling av disse (en gjennomkjøring av løypenettet fra Haglebu koster rundt 50 000 kr) – og derved lite overskudd til ekstra løypekjøring på ukedager. Trengs i så fall mer penger. Men styret kan sende en forespørsel til Eggedal Turlag.
- Eggedal Turlag: vi oppfordres også i år til å betale inn beløp til løypepreparering via den enkelte hytteforening – det vil derfor sendes ut krav om dette sammen med medlemskontingenten til hytteforeningen. Dette gir turlaget en bedre oversikt over hvor innbetalingene kommer fra, og oss som hytteområde et bedre kort på hånden når det gjelder prioritering av hvilke løyper som skal prepareres.

Referent: Anne Birgit Reisegg

Anne Birgit Reisegg  
Hågen Drabås

Rune Pedersen